
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 17. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1003

Ministeren bedes oplyse, om - og i givet fald hvordan og hvor hurtigt - ministe-

ren vil sikre, at der ikke sker overbelægning på Regionshospitalet i Randers?

Der henvises til https://www.dr.dk/nyheder/indland/bekymring-over-massiv-

overbelaegning-i-randers-patienter-maatte-koeres-til-andre

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Claus

Kvist Hansen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Claus.Kvist.Hansen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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